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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och etableringsminister Ylva Johansson (S)

2016/17:526 Snabbspår på arbetsmarknaden

Regeringen vill att nyanlända så fort som möjligt ska kunna komma in på 
arbetsmarknaden och driver därför snabbspår. Snabbspåret har som 
utgångspunkt att personer snabbt ska komma in på arbetsmarknaden inom den 
bransch och på en arbetsplats som är relevant för individens utbildning, 
erfarenheter och intresse. Det är bra.

En bransch som påtalat behovet av kompetensförsörjning är 
restaurangbranschen. Problemet som dock påtalas är att det inte blivit ett 
snabbspår som tänkt utan mer av en seghet och tröghet i system som bromsar 
upp och därmed fördröjer etableringen.

Detta är olyckligt eftersom det finns en möjlighet som inte tas till vara då 
branschen behöver arbetskraft och restaurangbranschen generellt har relativt 
låga trösklar för att komma in. 

Arbetsförmedlingen måste möta upp branscherna och samverka med dessa för 
att snabbspår ska vara just snabbspår. 

Därför vill jag fråga arbetsmarknads- och etableringsminister Ylva Johansson:

 

Vilka konkreta åtgärder och initiativ avser ministern att vidta för att öka på 
takten så att människor kommer ut på arbetsmarknaden via 
Arbetsförmedlingens snabbspår? 

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-15
Besvaras senast
2016-12-29
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


